
Uit de raad....
Zakelijke en rechtvaardige keuzes uit uw 
portemonnee

Als raadsleden van Burgerbelangen Overbe-
tuwe (BOB) vinden wij het erg belangrijk om 
te besluiten met argumenten, alle belangen 
mee te nemen en zakelijke en rechtvaardige 
keuzes te maken.

In de afgelopen raadsvergadering kwam dit 
vooral aan bod bij de vaststelling van het pro-
grammaplan duurzaamheid. In dit program-
maplan staan de ambities, doelstellingen en 
activiteiten beschreven van onze gemeente 
voor deze raadsperiode rondom energie-
transitie, klimaatadaptatie, biodiversiteit en 
circulariteit.

We hebben erop aangedrongen beter te 
verantwoorden waarom we wat doen als 
gemeente, hoe dat het meest bijdraagt aan 
onze doelen en wat we de eigen verantwoor-
delijkheid vinden van inwoners en bedrijven 
in onze gemeente. Bijvoorbeeld bij de vraag 
hoe we onze huizen anders gaan verwarmen: 
keuzes maken wat we op wijkniveau orga-
niseren en wat we aan individuele inwoners 
over laten en wie waarom wat betaalt. Kiezen 
we ervoor om iedereen die dat wil met sub-
sidie van het Rijk aan een hybride warmte-
pomp te helpen of is het beter en goedkoper 
om dat collectief voor de hele wijk te orga-
niseren? En hoe verdeel je dan de risico’s? 
Hoe zorgen we dat mensen die te maken 
hebben met energiearmoede (hoge energie-
kosten, een huis dat niet goed is geïsoleerd 
en een laag inkomen) bij voorrang op een 
passende manier worden ondersteund? En 
wat spreken we daarbij af met woningbouw-
corporaties?

We hebben dat vastgelegd in een motie, 
samen ingediend met de PvdA, die uiteinde-
lijk raadsbreed werd gesteund. Op basis van 
die motie gaan we de komende tijd telkens 
bewaken of de beschikbare middelen zake-
lijk en rechtvaardig worden besteed. Geld 
van de gemeente is immers niet ons geld, 
maar geld uit uw portemonnee. Niet alles wat 
iedereen wil, kan worden gehonoreerd. Maar 
het bestuur legt uit en neemt, zoveel mogelijk 
iedereen gehoord, op grond van argumenten 
een besluit.

Aad Noordermeer, 
Burgerbelangen Overbetuwe
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Uit de raad....
Bouwen, bouwen, bouwen …

Het enorme tekort aan betaalbare woningen houdt 
iedereen bezig. Er zijn mooie nieuwbouw plannen 
voor onze dorpen, maar de realisatie daarvan laat 
vaak jaren op zich wachten. Geluiden over netcon-
gestie, prijsstijgingen en personeelstekorten zorgen 
daarbij voor een somber beeld. 

In Heteren werd op 29 januari jl een woonconfe-
rentie georganiseerd. U begrijpt dat deze avond 
zeer goed bezocht werd, ook door de lokale politici, 
uw vertegenwoordigers in de gemeenteraad. Veel 
kwam er die avond op tafel, problemen, wensen, 
maar ook goede ideeën.   

Harm van der Weijden, raadslid namens het CDA 
en inwoner van Heteren, heeft deze signalen 
gebundeld en in samenwerking met GBO, BOB en 
GL op de raadsvergadering van 19 maart een motie 
hierover ingediend: ‘Start met nieuwbouw Heteren 
Zuid’.  Hierin wordt het college opgeroepen om zo 
snel mogelijk van start te gaan met een alomvat-
tend plan voor Heteren Zuid; nieuwe woningen, 
een veilig fi etspad, verplaatsing tennisvelden, vitaal 
sportpark en een goede ontsluiting. 

Bij de bespreking van deze motie werden vragen 
gesteld aan de indiener en aan de wethouder. De 
CU vroeg zich bijvoorbeeld af of deze motie nu 
betekent dat ‘Heteren op 1’ moet worden gezet, ten 
koste van nieuwbouw plannen in andere dorpen? 
Het antwoord hierop was een duidelijk: ‘NEE’. An-
dere fracties maakten duidelijk dat we alle kansen 
in welk dorp dan ook moeten oppakken. Er moet 

vaart gemaakt worden. De VVD riep het college 
op om initiatiefnemers alle steun te bieden bij het 
wegnemen van belemmeringen.
De motie werd unaniem aangenomen. De raad zal 
de voortgang van dit project en van alle andere 
woningbouwprojecten nauwlettend volgen. Maar de 
praktijk is weerbarstig en ook de gemeente heeft 
niet alle touwtjes in handen. Stil zitten is echter 
geen optie en dus is deze motie een goede eerste 
aanzet voor een mooi plan voor Heteren Zuid.  

Mart van Baak, 
raadslid CDA

Raadsvergadering 19 maart 2024
Dinsdag 19 maart heeft de gemeenteraad vergaderd. Daar zijn de volgende besluiten genomen:

• Arie van Noordwijk is namens D66 benoemd tot burgerraadslid.
• Wethouder Teunissen kreeg weer voor een jaar toestemming om buiten de gemeente Overbetuwe te 

wonen
• Er zijn 3 bestemmingsplannen vastgesteld: “Elst, multifunctioneel sportcentrum”, “Buitengebied, Hollan-

dersbroeksestraat 31, Elst” en “Elst, Industrieweg Politielocatie”
• Het programmaplan duurzaamheid is vastgesteld. Daarbij kreeg het college 2 extra verzoeken van de 

raad mee; een over ‘no-regret’maatregelen zoals isolatie en een over het planten van zoveel mogelijk 
bomen van inheemse soorten. 

• De evaluatie raadsrapporteurs 2022-2023 is vastgesteld en de raad besloot ook voor de Gemeenschap-
pelijke regeling Sociaal Domein Centraal Gelderland raadsrapporteurs aan te stellen. 

• De geheimhouding op een raadsmemo en hoofdstuk X van het historisch overzicht m.b.t. Rijksweg Zuid 
39/41 blijft.

• Het Integraal veiligheidsplan 2024-2027 is vastgesteld.
• Er werden 2 moties aangenomen over onderwerpen die niet op de agenda stonden: een over de start 

van de bouw in Heteren Zuid en een over het stimuleren van jongeren om te stemmen.

Komende vergaderingen
Op dinsdag 2 april zijn er voorrondes, op dinsdag  16 april vergadert de gemeenteraad weer. U bent 
van harte welkom bij de vergaderingen in het gemeentehuis in Elst. U kunt de vergaderingen ook via de 
livestream meekijken.  https://channel.royalcast.com/overbetuwe/#!/upcoming

Alle stukken van de vergaderingen kunt u terugvinden op: 
www.raadoverbetuwe.nl




